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Pan 
Maciej Antczak 
Radny 
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,  

w  odpowiedzi  na  interpelację  informuję,  że  w  autobusach  Kaliskich  Linii
Autobusowych Sp. z o.o. zainstalowane są trzy generacje kasowników, z tego najstarsza
użytkowana jest od 2000r.

Pomimo  wyświetlenia  na  kasownikach  błędnych  komunikatów  przejazdy  są
rejestrowane.  W  przypadku  kontroli  biletów  i  pojawienia  się  błędnego  komunikatu,
przejazd zostanie  uznany.  W  takim  przypadku  kontroler  sprawdza  fakt  posiadania
uprawnień do bezpłatnych przejazdów, czyli  ważnej Kaliskiej Karty Mieszkańca.  

Obecnie  funkcjonujący  sprzęt  i  oprogramowanie  wymaga  kompleksowej
inwestycji  polegającej  na  wymianie  urządzeń  na  sprzęt  nowoczesny  i  kompatybilny
z innymi systemami  zarządzania  transportem  publicznym.  Miasto  Kalisz  (jako  lider
projektu) wraz  z  Ostrowem  Wielkopolskim  przygotowuje  wniosek  o  dofinansowanie
wymiany systemów  zarządzających  transportem  publicznym  -  w  ramach  działania
Fenx.03.01 "Transport  Miejski"  Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę,  Klimat,
Środowisko 2021 - 2027.

Pozyskanie zewnętrznego źródła finansowania pozwoli zrealizować zakup m.in. 
nowego systemu biletowego dla Kaliskich Linii Autobusowych Sp. z o.o.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                               Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski



Szanowny Panie Prezydencie,  

 

istotna część kasowników w autobusach KLA nie działa, co powoduje dezorientację 

pasażerów dot. ważności ich Kaliskiej Karty Mieszkańca. Pasażer nie wie, czy karta nie 

została odbita ze względu na awarię kasownika, czy też ze względu na utratę ważności karty. 

Często pasażerowie decydują się przechodzić w trakcie jazdy w inną część autobusu, aby 

znaleźć działający kasownik, co stwarza niebezpieczeństwo oraz dyskomfort dla innych 

współpasażerów. 

 

W związku z powyższym proszę o informacje: 

 

1. Czy planowane jest kompleksowe naprawienie niedziałających kasowników w autobusie? 

2. Czy pasażer, który odbił ważną kartę, lecz kasownik wyświetlił komunikat o błędzie, 

będzie miał uznany przejazd przez ew. kontrolera? 

 

Z poważaniem 

Maciej Antczak 

Radny Miasta Kalisza 

 


